

to the People's Republic of China

The implementation status of UNCRC in Italy, Europe and China

《联合国儿童权利公约》在意大利、欧盟国家和中国的执行情况

Wednesday, 3rd of December 2014, 17h00 2014年12月3日下午5点

Embassy of Italy to the People's Republic of China – Auditorium 意大利驻华大使馆文化处

Mr. Alberto Bradanini, 17.00 Greetings:

Ambassador of Italy to the People's Republic of China

意大利驻华大使自达宁致辞

Ms. Carmen Cano,

Minister, Deputy Head of Delegation of the European Union to China and Mongolia

欧盟驻华代表团公使卡门卡诺致辞

Mr. Vincenzo Spadafora, Italian Ombudsperson for Children and Adolescents Speakers:

"25th Anniversary of the UN Convention on the Rights of the Child: EU National Authorities' role" 意大利国家儿童和青少年保护监察专员 Vincenzo Spadafora 先生讲话" 联合国儿童权利公 约 25 周年: 欧盟国家主管部门的角色"

Prof. Liu Huawen, Chinese Academy of Social Science

"Opportunities and Challenges of Child's Rights Protection in China"

中国社会科学院 柳华文教授讲话 "儿童权益保护在中国的机遇和挑战"

Ms. Shantha Bloemen, Chief of Communications & Partnerships, UNICEF

"China, an overview of the CRC@25 for children – an international perspective"

联合国儿童基金会驻华办事处 宣传与合作处处长白杉女士讲话

"儿童 CRC @ 25 概述- 国际视野"

Prof. Wu Haihang, Beijing Normal University

"Enforcement of the Convention in China"

北京师范大学吴海航教授讲话"联合国儿童权利公约在中国的执行情况"

Prof. Cristiana Carletti, Roma TRE University

"Enforcement of the Convention in Italy and the EU"

罗马大学教授. 罗马第三大学教授 Cristiana Carletti 讲话

"联合国儿童权利公约在意大利和欧盟国家的执行情况"

Ms. Wang Le, Deputy Country Director, Save the Children China

"Save the Children work on UNCRC in China and the Save the Children project on Mare Nostrum" 救助儿童会中国项目总监王乐女士

"救助儿童会关于《联合国儿童权利公约》在中国的工作情况及 Mare Nostrum 项目"

Ms. Zhang Xuemei, Beijing Children's Legal Aid and Research Center

"Children's legal aid and lawyers' role in Children's rights protection in China"

张雪梅律师, 北京青少年法律援助及研究中心主任

"儿童法律援助及律师在中国儿童权利保护工作中的作用"

19.00 **Buffet Dinner**

自助晚宴